
Protokoll från Höstmöte PRO Ljusdal 802421-7005 20 nov 2023, Odd Fellow                                

§1 Mötets öppnande  

Lennart Canskog hälsade de närvarande välkommen och förklarade mötet öppnat.                            

§2 Val av mötesfunktionärer.                                                                                                                 

a. Till ordförande valdes Lennart Canskog .                                                                                  

b .Till sekreterare valdes Ulla-Britt Gidemalm                                                                           

c .Till justerare valdes Elisabeth Johansson                                                                                                

§3 Verksamhetsplan för år 2024                                                                                                  

Ordförande Lennart Canskog  presenterade  verksamhetsplanen för 2024.                   

Planeringskalender och aktivitetslista finns att tillgå till medlemmarna.                               

Måndagar  Sånggrupp 14-16.00  Fler sångare önskas!                                                                                   

Tisdagar Linedance har ny tid 11-12.30                                                                                          

Onsdagar Boule kl.12  maj-sep Boccia kl. 12 okt-apr                                                                  

Torsdagar Stavgång kl 10  Måga eller Kyrksjön. Bowling kl. 11.45 Bowling Bistron. 

Programblad för 2024 delas ut vid första månadsmötet i jan.                                                            

§4 Föreningens medlemsavgift för år 2024.                                                                  

Medlemsavgiften för 2024 oförändrad.                                                                              . 

Medlemskort för 2024 kommer i PRO-tidningen i feb.                                                                                                                                                    

§5 Budget för 2024.                                                                                                          

Ordförande Lennart Canskog föredrog styrelsens förslag till budget för år 2024. Förslaget är 

en uppskattning. Lokalhyrorna, matpriser, entréavgifter höjs. Ansökan om bidrag från 

socialstyrelsen har inlämnats . Ovisst hur mycket vi kan få.                                                               

Mötet godkände förslaget till budget.                                                                                           

§6 Rapporter                                                                                                                    

Ordförande Lennart  uppmanar medlemmarna att nominera personer till olika uppdrag i 

föreningens verksamhet. Förslag lämnas till valberedningen.                                                                                                                          

§7 Övriga frågor                                                                                                                               

Helene Jonsson Informerar om KPR:s arbete och vill få in förslag /önskemål angående  

boende för oss äldre: VAD ÄR VIKTIGT FÖR DIG NÄR DU INTE KAN BO HEMMA 

LÄNGRE? Förlagen lämnas till Helene.                                                                                                                       

§8 Mötet avslutas.                                                                                                                               

Ordförande Lennart Canskog tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.  

 

Lennart Canskog.                                                           Ulla-Britt Gidemalm.                                      

Ordförande                                                                     sekreterare                                                          

 

Elisabeth Johansson 

Justerare 



                                               

 

 

 

 

           


